
STIGMA RY 5/2024

Stigma ry:n hallituksen kokous

Aika: Tiistai 7. toukokuuta 2024 klo 17

Paikka: Uusi ylioppilastalo, Weber-kokoushuone ja Teams

Läsnä:
Elise Tenhonen (etänä)
Emilia Muuri
Rosaliina Frantti
Aleksiina Asell
Emma Loistovuori-Österberg (etänä)
Olli Castrén (YKA-lähettiläs)

1. Kokouksen avaus

Kokous avataan ajassa 17:10.

2. Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Kokouksen puheenjohtajaksi ehdotetaan
varapuheenjohtaja Emilia Muuri, koska Elise on matkoilla. Kannatetaan.

3. Esityslistan hyväksyminen

Hyväksytään esityslista.

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen

Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja.

11.2. YKA-lähettilään terveiset

Hypätään tässä kohtaa kokousta kohtaan 11.2 YKA-lähettilään terveiset. Olli esittelee
YKA-lähettilään tehtävät ja millaista yhteistyötä he tekevät opiskelijajärjestöjen kanssa.
Stigma on sopinut tapaavansa YKA-lähettilään vähintään kerran vuodessa. Olli mainitsee,
että lähettilään tehtävä ei ole valvoa sopimusten toteutumista vaan opiskelijajärjestöt
huolehtivat asiasta itse.

Syksylle on suunnitteilla alumnipaneeli- tapahtuma YKAn kanssa. YKA todennäköisesti
esittelisi toimintaansa ja pitäisi lyhyen esitelmän työelämään liittyvästä teemasta
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tapahtumassa. Tapahtuma järjestetään todennäköisesti syyskuussa. Tapahtuman tarkemmat
yksityiskohdat eivät ole vielä selvillä, mutta YKAlle tämä ei ole ongelma ja he pystyvät
järjestämään esitelmän lyhyelläkin aikataululla. Ollilla on mahdollisuus YKAn kautta
järjestää pienet tarjoilut tapahtumaan. Olli mainitsee, että hän osallistuu mielellään myös
muihin tapahtumiin YKA-lähettiläänä.

Stigma tiedustelee Ollilta YKAlta saatavia materiaaleja ja mitä kautta Stigman on
mahdollisuus ne hankkia. Olli pystyy toimittamaan ne Stigmalle. Stigma ottaa yhteyttä Olliin
näihin liittyen myöhemmin ja ilmoittaa tarvitsemansa määrän tuotteille.

5. Talousasiat

5.1. Järjestötukien ja toiminta-avustusten tilanne

HYY:n järjestötuet ovat tulleet Stigman tilille aikaisemmin toukokuussa. Toiminta-avustusta
saatiin tänä vuonna 789,94 euroa. Viime vuoteen verrattuna tuki on noin 40 euroa pienempi.
HYYn järjestötuet laskivat tänä vuonna, joten tuen odotettiin olevan pienempi kuin viime
vuonna.

YKAn ja Stigman yhteistyösopimuksen mukaisesti YKA maksaa 400 euroa Stigmalle
järjestöavustusta. Tämä on heiltä jo laskutettu.

5.2. Yleinen taloustilanne

Yleinen taloustilanne on hyvä ja syksyn budgetti on riittoisa.

Odotellaan laskua Stigman ja Statuksen järjestämästä joogatapahtumasta. Joogasta jäi
budgettiä jäljelle, joka käytetään teatteriexcursioon. Tällöin kompensaatio teatterilipuista on
reilu 5 euroa per lippu.

5.3. Vapun budjetti

Sosiaalitieteiden vapputapahtumaa varten tilatut haalarimerkit on maksettu Stigmalle ja
Promlerille.

Valtsikan Vappua varten tilattujen bajamojen laskua ei ole vielä tullut Stigmalle
Kannunvalajilta. Viime vuoden laskun saapumisessa kesti myös tovin, joten lasku
todennäköisesti saapuu myöhemmin tänä vuonna.

5.4. Haalarimerkkimyynnit

Haalarimerkit tulisi tilata syksymmällä orientaatiotapahtumia varten. Merkkimarkkinoilla
myytiin hyvä määrä merkkejä.
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5.5. Kulukorvaukset

Muutamia kulukorvauksia on vielä lisäämättä, esimerkiksi vuosijuhlalippuihin liittyviä
korvauksia. Eveliina pyysi aikaisemmin, että 22.5 mennessä tulisi olla kaikki kulukorvaukset
lähetettynä, jotta asia saadaan hoidettua hyvissä ajoin ennen kesää.

6. Yhdenvertaisuus

Ei kokoukseen tuotavaa.

7. Ympäristö

Ympäristövastaava Iina ei ole paikalla. Muut hallituslaiset kertovat, että vapputapahtumissa
vältettiin roskaamista.

8. Urheilu

8.1. MUPO -tilannepäivitys

Stigma lahjoittaa MUPO: lle 50 euroa tukeakseen sen toimintaan.

8.2. Valtsikan urheiluexcu seikkaulupuisto Huippuun 14.5.

Valtsika järjestää urheiluexcun seikkailupuisto Huippuun 14.5. klo 12.

9. Kulttuuri

9.1. Teatteri-excu

Stigma järjestää excursion Uuteen nousuun - Laman lasten elämä ja teot - näytelmään
tiistaina 14 toukokuuta. Liput maksavat 15 euroa kappale. Esityksen jälkeen Stigma on
varannut pöydän läheisestä Olutravintolasta. Hallituslaisten lisäksi Stigma on varannut 5
erillistä lippua tapahtumaan. Emma lähettää laskun exculle osallistuville. Muut hallituslaiset
maksavat teatterilipun suoraan Stigman tilille.

10. Tiedotus

10.1. Yhpo -nalle ja nettisivutaustakuvan kuvaus

Tarkastetaan Yhpo-nallen tilanne ja, että tarvitseeko asua korjailla valokuvausta varten.
Emilia mainitsee, että Yhpo-nalle voisi mahdollisesti vierailla sitseillä syksyllä, jos puku on
kunnossa.

Elise järjestää Yhpo-nallen ja nettisivutaustakuvan kuvauksen kesälle/syksylle.
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10.2. Tapahtumiin liittyvät tiedottaminen

Tapahtumiin liittyvä tiedottaminen on ollut onnistunutta.

10.3. Gradu- ja kandipankkiin tutkielmien pyytäminen

Iina ja Emilia ovat jo suunnitelleet gradu- ja kandipankki postauksen visuaalisuutta. Emilia
tekee lomakkeen tutkielmien pytämistä varten ja Aleksiina kirjoittaa lomakkeelle tekstit.
Suunnitteilla on julkaista postaus vielä keväällä, kun opinnäytetyön kirjoittaminen on
ajankohtaista monelle opiskelijalle.

11. Työelämä

11.1. Syksyn excu-kohteet

Syksylle on suunnitteilla excursio eduskuntaan. Toive eduskuntavierailulle on tullut
yhpo-opiskelijoilta sosiaalisen median kautta. Elena on asian tiimoilta yhteydessä Mariaan
myöhemmin.

Viime kokouksissa pohdittiin seuraavia excu-kohteita: sosiaali- ja
terveysministeriö, ympäristöministeriö, THL, Naisasialiitto Unioni ja Eetti ry. Aleksiina tuo
esiin yhtenä ideana Väestöliiton. Emilia mainitsee, että vierailu Eetti Ry:lle kaksi vuotta
sitten ei vetänyt hirveästi opiskelijoita puoleensa. Palataan excukohteiden pohdintaan
syksymmällä.

12. Opintoasiat

12.1 Kokousterveisiä

Aleksiina välittää tieteenalankokouksen terveiset. Tieteenalakokouksessa puhuttiin
yhteiskuntapolitiikan resursseista ja yleisesti sosiaalitieteiden tutkinto-ohjelman tilanteesta.
Sosiaalitieteiden kandiopiskelijat valmistuvat muihin nähden nopeasti, mikä on positiivista.
Yhteiskuntapolitiikan opettajia on kannustettu mahdollistamaan kurssipalautteen antamisen
kurssin viimeisellä luennolla.

12.2 Opintokyselyn tulosten esittely tieteenalakokouksessa 16.4.

Aleksiina esitteli Stigman opintokyselyn tulokset tieteenalankokouksessa 16.4. Vastaanotto
oli positiivinen. Tulosten esittelyn jälkeen niistä keskusteltiin yhdessä tiedekunnan kanssa.
Keskusteltiin mm. opiskelijoiden kokemasta stressistä ja mahdollisesti syksyllä yliopisto
ottaa enemmän koppia tästä. Kyselyssä korostui, että opiskelijat haluavat joustavuutta
opintoihin, mutta yliopiston puoelta tämä ei ole toivottavaa, koska se hidastaa valmistumista.

4



Kyselyssä opiskelijat olivat esittäneet idean infotilaisuuden järjestämisestä
yhteiskuntapolitiikan opiskelijoille opintosuuntien varmistumisen jälkeen. Henkilökunta
kiinnostui ideasta ja mahdollisesti kyseinen tapahtuma järjestetään tulevaisuudessa
yhteistyössä Stigman kanssa.

Opintokyselyssä tuotiin esille Sisu-palvelun käytön hankaluudet, johon tiedekunnalla ei
valitettavasti ole mahdollisuutta vaikuttaa. Tähän liittyen mahdollisesti kehitetään infopaketti
tuen saamiseen Sisun ja Opiskelu-palvelujen käytössä ja yleisesti opintojen suunnittelussa.
Seuraava tieteenalankokous on syksyllä.

12.3 Kandiohjelman kehittämispäivä 6.5.

Kandiohjelman kehittämispäivään osallistui viisi eri opiskelijajärjestöä ja kandiohjelman
johtoryhmä. Aleksiina osallistui tapahtumaan. Kehittämispäivässä päätettiin mm., että
tulevaisuudessa kriminologiasta tulee oma opintosuuntansa jo kandiohjelmaan.
Konstruktio esitteli oman opintokyselynsä tuloksia ja yhtäläisyyksiä Stigman kyselyn
tulosten kanssa oli havaittavissa.

Kehittämispäivässä pohdittiin viestintää ja ohjaavien opettajien asemaa. Orientaatioviikoilla
ohjaavat opettajat ja koulutusohjaajat esittelevät itsensä opiskelijoille, jotta ohjaavien
opettajien asema olisi selkeämpi alusta alkaen.

Yksittäisiä kursseja käsiteltiin tapahtumassa, esimerkiksi julkisoikeuden kurssi ja sen
työmäärä herätti keskustelua. Aikaisemmin kurssi on ollut pakollinen vain sosiaalityön
opintosuunnan opiskelijoille ja nykyisemmin se on laajennettu kaikille sosiaalitieteiden
opiskelijoille. Tästä syystä kurssi on mahdollisesti koettu liian laajaksi ja yksityiskohtaiseksi.
Stigman hallituslaiset pohtivat mahdollisuutta kurssin jakamista kahdeksi kurssiksi.

Käsiteltiin kandiopintoja ja ryhmäytymistä opintosuuntien opiskelijoiden kesken. Nostettiin
esille esimerkiksi opintosuuntakohtaisia yhteisiä kursseja taikka yhteisiä opintopiirejä
ryhmäytymisen edistämiseksi. Stigmalla on esimerkiksi ollut opintopiiritapahtuma,
grindauskerho, joka mahdollistaa yhteiskuntapolitiikan opiskelijoiden kohtaamisen rennoissa
merkeissä.

Hallitus pohti, että Stigma voisi syksyllä mennä esittelemään toimintaansa uusille
opiskelijoille luennoilla, jotta Stigman toiminta tulee tutuksi opiskelijoille.

13. Tapahtumat

13.1. Menneet tapahtumat

13.1.1 Maahanmuuttovirasto excu 10.4.2024

Excu oli onnistunut. Tapahtumaan osallistui 15 henkilöä.
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13.1.2. Merkkimarkkinat 17.4.2024

Tapahtuma oli onnistunut. Tapahtumassa myytiin merkkejä 114 euron edestä.

13.1.3. Sosiaalitieteiden pubi-hengailu 18.4.2024

Tapahtuma oli onnistunut. Tapahtumaan osallistui 20 henkilöä.

13.1.4. Jooga-excu 22.4.2024

Tapahtumaan osallistui 10 henkilöä. Tapahtumasta jäi budjettia jäljelle, joka suunnataan
teatteriexcua varten. Tästä lisätietoja kohdassa 5.2

13.1.5. Sosiaalitieteiden vappuappro 26.4.2024

Vappuapprot oli onnistunut ja kiva tapahtuma. Tapahtuman arvioitu osallistujamäärä oli 130
henkilöä.

13.1.6 Valtsikan vappu 30.5.2024

Stigma osallistui Valtsikan Vappuun. Tapahtumaa varten Stigma lahjoitti Kannunvalajille
booliin pullon ja osallistuu bajamajojen kuluihin.

13.2. Tulevat tapahtumat

13.2.1. Fuksitapahtumat elo- ja syyskuussa: Stigma mukana
ainejärjestöpiknik/ainejärjestöbrunssi 28.8. ja sosiaalitieteiden fuksiaisissa 12.9.

Konstruktion hallituksen kokouksessa päätetään tänään enemmän
ainejärjestöpiknik-tapahtumasta. Stigman hallituslaiset laittavat kyseiset päivämäärät
kalenteriin.

13.2.2. Stigman, YKAn ja alumnien yhteistapahtuma alkusyksyyn

Tapahtumasta puhuttiin jo kokouksen alussa Ollin kanssa. Elena on yhteydessä
alumnijärjestön puheenjohtajaan Minnikseen. Palataan asiaan elokuussa.

13.2.3. Sitsit syksyllä

Alina-sali on mahdollista varata syksylle tämän kuun aikana, varauskierrokset ovat nyt auki.
Ajankohdaksi sitseille ehdotetaan lokakuun loppua. Ollaan yhteydessä muihin sos.tieteiden
järjestöihin yhteistyön merkeissä. Teemana olisi mahdollisesti synttärisitsit, sillä Stigman
syntymäpäivät ovat loka-marraskuussa. Alina-salin varaustoive ensimmäistä varauskierrosta
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varten tulisi tehdä 12.5 mennessä. Tiedustellaan muilta järjestöiltä kiinnostusta lähteä
järjestämään sitsejä yhdessä ja toiveita ajankohdalle. Emilia ja Elise lähettävät ensimmäisen
kierroksen varaustoiveen tämän viikon aikana.

13.2.4. Grindauskerho 8.5.2024

Emilia leipoo tapahtumaa varten sitruunajuustokakun (kiitos Emilia!).
Aleksiina, Emilia ja Rosaliina ovat tulossa tapahtumaan. Huomenna on myös samanaikaisesti
Valtsikan Kevätkarnevaalit-tapahtuma klo 13-17 U37 pihalla, joka saattaa vaikuttaa
Grindauskerhon osallistujamäärään.

Emilia tuo esiin idean levyraati - ja musiikkikerhotapahtuman järjestämisestä mahdollisesti
yhdessä Kontaktin kanssa. Palataan asiaan syksyllä.

13.2.5. Teatteri-excu 14.5.2024

Asia on käsitelty kohdassa 9.1. Ei muuta kokoukseen tuotavaa.

15. Alumnit

15.1. Rekrytointi tapahtumaan

Alumnivastaava Elena ei ole paikalla. Alumnipaneeli-tapahtumasta ollaan puhuttu jo
kohdassa 11.2 ja asiaan palataan syksymmällä.

16. Muut asiat

16.1. Vuosijuhlaedustajat

Aleksiina, Elise ja Emilia ovat ainakin tulossa Kannunvalajien vuosjuhlille 18.5. Rosaliina
osallistuu myös vujuille CISSI:n kautta.

16.2. Toimijoiden jaksaminen

Käydään läpi kuulumiskierros, jossa tiedustellaan toimijoiden jaksamista ja vointia. Toimijat
voivat hyvin.

16.3. Virkistäytyminen

Palataan asiaan loppukesästä, mahdollisesti piknikin muodossa.

17. Seuraava kokous
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Seuraava kokous järjestetään elokuun kolmannella viikolla, viikolla 33. Emilia tekee doodlen
asiasta myöhemmin kesällä.

18. Kokouksen päättäminen

Kokous päätetään ajassa 18:43.
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